
        Oprava pískovcového kříže v obci Hrobice          Pohárová soutěž 2009 

        Setkání starších spoluobčanů         Ochotnické divadlo v Hrobicích 

        Dětské odpoledne         Na návštěvě 

        Hasiči na zájezdu         Víkend plný pohybu a radosti 
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Kurnik šopa, v našej dědině sa pálilo a vařily povidélka, 
až sa všeckým kúřilo z komínku. Většina pálila tak jaksik 
po domácku a orgánci mhúřili očiska, lebo koštovali v každéj 
chalúpce, a než dorazili do té poslední, tož byli ožratí jak zákon káže 
a eště si nesli povidla pod pažú. 
 

Jarin vařil povidla a pořád obdivoval ty boží dary a špeku-
loval, jaký je to zázrak, když trnečky změnijú podobu do takej 
chutnej a hlavně zdravej kapaliny. Milý Jarine, pochybuju, že je až 
taká zdravá, lebo dyž sa podívám na tebe a stařenku, tož nevypadáte 
nic extra zdravě spišej naopak, ale myslit si možete, co chcete. 

Pálil aj popelář Ludvíček, enemže byl nenažratý a přecenil 
schopnosti svojej pálenice. Dyž pálil asi sedmý sudeček kvasu, 
tož od radosti poskakoval, jaké bude mjeť zásobičky na zimu, a jak 
si tak poskakoval, tož sa najednúc ozvala rana jak z děla a celá 
ta jeho slavná palenička vyletěla do vzduchu a mily Ludviček letěl 

jak švestička vzduchem taky… Celá dědina sa běžala podívat, co sa stalo a všeci mysleli, že je po Ludvičkovi. Hledali 
a volali, ale milý nenažránek nikde. Šak slzy pro něho roniť nebudeme, prohlásil starosta, ale pohřeb mu vystrojíme, jak 
sa sluší a patří. Hasič Ctiradek hasil pálenicu jak o dušu a chudačisko sa nadýchal tých vyparů tak, 
až ho mosela odvezť pohřebná služba do nemocnice, lebo záchranka odmítla přijet, že k ožhraňúm 
nejezdí, ať si doleze na záchytku. Dyž celá dědina promýšlela, co bude hrať Ludvíčkovi na pohřbě, 
tož sa ozvalo z obrovitánského kaštana: "Já nejsem mrtvý, visím enem na tej halúzce navršku!" 
A svatá pravda, Ludvíček sa pohupovál, tajak dyby mjel už už spadnúť, ale nikdo sa nehrnul 
pro žebřik, lebo všeci chceli strojiť ten slavný pohřeb a hasič Ctiradek byl v nemocnici, tož sa hasiči 
rozutékli do hospody. Ludvíček naříkal, až mi to srdce rvalo, tož sem zařvala: "Ludvo, čekaj, 
já ťa setřesu!" A vzala sem bidlo, keré sa používalo kdysi na taháni utopenců z hráze a milého 
Ludvíka sem zetřásla jak ty trnky z halúzek. Dopadl naštěstí na mjekučké, lebo zrovna jezeďáci 
vyvezli hnůj, a tož to mjel jak do peřinek. Smrděl tajak ten cap, ale byl převelice šťastný, že přežil, 
a celej dědině hrozil za to, že mu nikdo nechcel pomocť a pohřbili ho prakticky zaživa. 

Z teho plyne ponaučéní: Neradujme sa z neščestí jiných, lebo dokaď sa nenajde bezvládné 
tělíčko, není jisté, esli je proč sa radovať.  
 

 „Tajak je pro vinaře vinobraní a zemědělce dožínky, pro rybáře výlov rybníka a myslivce poslední leč, 
pro Hrobičany je obřadem pálení trnek s výslednú dobrú gořalkú, v okolí tolik vyhlášenú. Přejme, ať teče, 
vóní, chutná, na srdéčku zahřeje.“ 
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DOTACE NA 
RESTAUROVÁNÍ KŘÍŽE 

 

V letošním roce jsme obdrželi účelo-
vou neinvestiční  dotaci z Fondu kultury 
Zlínského kraje ve výši 35 000 Kč 
na zrestaurování kříže z roku 1922. Kříž 
se nachází před obecním úřadem a restau-
rátorské práce provedla paní Pavla 
Hradilová.  

 
 

TRADIČNÍ ZÁŘIOVÁ POUŤ NA HROBICÍCH    
 

V neděli 13. září nás přivítalo babí léto sluníčkem, a tak sváteční poutní den nám již nic nemohlo pokazit. Za zvuků 
dechovky se po desáté hodině začali k naší kapli scházet spoluobčané a jejich rodiny a známí. Slavnostní mši svatou 
u kaple P. Marie Sedmibolestné sloužil P. Mgr. Emil Matušů. Mše byla sloužena za zesnulé a žijící občany z Hrobic. 
V rámci bohoslužby proběhla sbírka na generální opravu elektrického zvonění v našem farním kostele ve Slušovicích. 
Vybráno bylo celkem 6000,- Kč. Všem dárcům děkujeme.  

 
 
 

OPRAVA POPRAVA POPRAVA POPRAVA PÍSKOVCOVSKOVCOVSKOVCOVSKOVCOVÉHO HO HO HO 
KKKKŘÍŽE VE VE VE V OBCI HROBICEOBCI HROBICEOBCI HROBICEOBCI HROBICE    

   
Pískovcový kříž stojící před budovou Obecního úřadu, je jedním 

z několika sakrálních památek, které jsou umístěny na území obce 
Hrobice.  

Byl restaurován v roce 1995, kdy z něj byly odstraněny nevhodné 
latexové nátěry a byla mu vrácena původní barevnost. Po ukončení 
restaurátorských prací byl doporučen pravidelný cyklus údržby památky, 
to znamená maximálně po pěti letech provést očištění povrchu kamene 
s následným zpevněním, případně hydrofobizací. Proto se v letošním 
roce vedení obce rozhodlo provést tuto údržbu, i když se značným 
zpožděním, a navrátit tak památce její krásu.  

V rozpětí téměř patnácti let od minulé opravy nedošlo 
k výraznému poškození kříže ani podstavce, i když byla památka nejen 
vystavena povětrnostním vlivům, ale také vzhledem k blízkosti 
frekventované silnice je ohrožena výfukovými plyny.  

Povrch pískovce byl mírně zvětralý, ve spodních partiích porostlý 
mechy a lišejníky. Také písmo na přední i zadní straně podstavce bylo 
mírně narušené. Proto po základním očištění povrchu pískovce byly 
odstraněny uvolněné vysprávky a poškozené části přetmeleny. Povrch 
byl barevně sjednocen a hloubkově zpevněn, písmo bylo opraveno 
a zvýrazněno. Na závěr po dohodě s vedením obce byly provedeny 
terénní úpravy v okolí kříže, protože základy prorůstaly vegetací, 
která udržovala vlhkost ve spodních partiích podstavce. 

Na závěr bych chtěla poděkovat vedení obce za velmi vstřícný 
přístup, který nám v průběhu prací projevilo a vytvořilo nám podmínky, 
ve kterých se nám velmi dobře pracovalo.  
 
 

                                                                 Pavla Hradilová, restaurátorka 
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SETKÁNÍ STARŠÍCH SPOLUOBČANŮSETKÁNÍ STARŠÍCH SPOLUOBČANŮSETKÁNÍ STARŠÍCH SPOLUOBČANŮSETKÁNÍ STARŠÍCH SPOLUOBČANŮ    
 

V letošním roce se kul-
turně – školská komise 
rozhodla uspořádat setkání 
starších spoluobčanů již první 
neděli v říjnu. Na Hrobicích 
oblíbená kapela, Zlínská šestka 
vedená kapelníkem Mirkem 
Františákem, měla volnou jen 
třetí neděli v říjnu a to jsou 
u nás hody (císařské). V neděli 
čtvrtého října má svátek 
František, a tak bylo symbo-
lické, že nedělní odpoledne 
zahajoval konferenciér Fran-
tišek Svačina a po sérii lido-
vých písniček přivítal všechny 
milé hosty znovu František Gajdošík - náš starosta. 
Zpočátku se tanečníci na parket nehrnuli, a tak 
milým zpestřením bylo vystoupení dvou břišních 
tanečnic, mladší Kristýnky Nevrlé z Veselé a starší 
Ivanky Kovaříkové z Hrobic. Po tomto zajímavém 
vystoupení se na parket odvážili první tanečníci 
a jako první to byl Jara Gajdošík, kterému 
při nástupu zatleskali i někteří muzikanti. Postupně 
se přidávaly i další páry, jen byl nedostatek pánské 
části osazenstva, a tak mnohým ženám bylo líto, 
že si nemohly zatancovat. Nezapomněli přijít i naši 
občané z Domova na Dubíčku. Škoda, že ze zdra-
votních důvodů jich nemohlo přijít víc. Příště 
musíme poprosit hudebníky, aby zahráli několik 
písniček i u jejich domova. Na řadu přišlo 
i občerstvení a po české klasice (vepřo – knedlo - zelo), několika sladkostech a dobré kávě, mohla družná 
zábava, doprovázená tóny oblíbené dechovky, pokračovat. Na závěr musíme poděkovat všem, co se zasloužili 

o přípravu i hladký průběh celé akce – DĚKUJEME a se všemi se těšíme 
příště na shledanou.    
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NEDĚLNÍ ODPOLEDNE VNEDĚLNÍ ODPOLEDNE VNEDĚLNÍ ODPOLEDNE VNEDĚLNÍ ODPOLEDNE V    LIDOVÉM TÓNULIDOVÉM TÓNULIDOVÉM TÓNULIDOVÉM TÓNU    

Ani v letošním roce nezapomněla kulturně – školská komise 
na milovníky dechové hudby a tak druhého srpna uspořádala „Přátelské 
posezení při dechovce“. 

Přípravy začaly již mnohem dříve, výletiště dostalo z části nový 
kabát – byla natřena fasáda i podbití, opravena udírna, vyměněny dveře 
a nainstalována nová svítidla. Po úklidu celého areálu se mohli v neděli 
odpoledne začít sjíždět všichni milovníci dechovky z Hrobic i širokého 
okolí. K tanci, poslechu a hlavně dobré náladě vyhrávala Zlínská šestka 
vedená kapelníkem Mirkem Františákem se svými zpěváky Františkem 
Svačinou a Janou Kosatíkovou. Bylo zajištěno velmi bohaté občerstvení 
a každý si mohl dopřát jídla a pití co hrdlo ráčilo, jen „guláš pana starosty“ 
byl brzy vyprodán, ačkoli by si mnozí dali i vícekrát. Spolehlivá parta 
u udírny dokázala jejich žaludky potěšit a zasytit, a tak hladem ani žízní 
nikdo netrpěl. Za pěkného počasí se nedělní „odpoledne“ protáhlo 
až do nočních hodin. Jen někteří pořadatelé spěchali domů, čekalo je brzké 

vstávání do práce, a tak na závěr zůstali jen ti, které kohoutí kokrhání netrápilo. Návštěvnost se podobala té loňské, přišlo 
sto dvacet lidí, jen Hrobičanů bylo zase míň. Ještě, že rádi přijdou alespoň obyvatelé z domova důchodců, a tak rozšíří 
řady mích občanů. Děkujeme všem, kteří se na přípravě i na samotném průběhu nedělního odpoledne podíleli.  
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DĚTSKÉ ODPOLEDNEDĚTSKÉ ODPOLEDNEDĚTSKÉ ODPOLEDNEDĚTSKÉ ODPOLEDNE 
 

První červnová neděle na Hrobicích 
patřila našim dětem. Počasí nám přálo a tak 
nic nebránilo, aby se na Dubíčku brzy 
po obědě začaly scházet děti od batolat 
až po školáky. Pořadatelé připravili spoustu 
soutěží, nechyběly tradiční disciplíny jako 
střelba ze vzduchovky, chůze na chůdách, 
mladý hasič ale přibyly i nové – skládání 
puzzle, vybírání hrášku a velkému zájmu 
se těšila soutěž „co nepatří do lesa“. V této 
disciplíně musely děti poznávat rostliny, 
plody, větvičky a zvířátka, bylo vidět, které 
dítě se o přírodu zajímá. Rodiče těch dětí, 
které si pletly bažanta se zajícem, by se měli 
zamyslet, čím to tak asi je. Oblíbený byl 
po celý den i skákací hrad a projížďky 
na koníkovi. Bezchybně fungovala i udírna 
a veškeré občerstvení, a tak si každý mohl 
dopřávat, co hrdlo ráčilo. 

Zpestřením celého odpoledne se stalo 
vystoupení mažoretek Genesis a Berušek 
ze Slušovic pod vedením pí Korpasové 
a „břišních tanečnic“ z Trnavy pod vedením 
Michaely Dolanské. 

Poctili nás svojí návštěvou také 
policisté z obvodního oddělení z Fryštáku, 
a tak se naše děti mohly seznámit z výstrojí 
a výzbrojí příslušníků policie a detailně 
si prohlédnout nové vozidlo policie. 
Odpoledne pokračovalo cvičením na ta-
nečním kole a za zvuků dětských písniček 
si mohly děti zaskotačit do pozdních 
odpoledních hodin. Všem pořadatelům byla 
největší odměnou bohatá účast dětí. Tak 
velký počet nejmenších batolat Hrobice 
dlouho pohromadě neviděly. Na závěr bychom chtěli poděkovat všem pořadatelům i sponzorům za jejich práci 
a příspěvky. Bez nich by se takové kulturní akce nemohly uskutečnit. Děkujeme.    
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PRVNÍ ÚSPĚCH NAŠICH HASIČŮ 

V sobotu 30.5.2009 jsme započali 
hasičskou sportovní sezónu okrskovou 
soutěží na Březové. Měli jsme co zlepšovat, 
protože vloni se nám na okrskové soutěži, 
kterou jsme sami pořádali u nás na Dubíčku, 
příliš nedařilo. Proto jsme se pokusili 
o reparát a ten se nám zdařil. Ženy potvrdily 
opět, že jsou v okrsku nejlepší, zvláště 
po bezvadně odběhlé štafetě, kdy se jim 
podařilo nasázet druhé Březové 10 vteřin. 
Tady bych chtěl vyzvednout výkony nových 
členek – Jany Kučerové a Natálie Kovářové, 
a naší stoprocentní jistotě Jitce Gajdošíkové 
na rozdělovači. 

Muži „A“ svedli největší souboj 
s našimi muži „B“. Z tohoto souboje vyšlo 
vítězně „B“, „A“ se umístilo na druhém 
místě a na třetím jim sekundovali muži 
z Trnavy.  

Zahájení soutěžní sezóny nám tedy 
vyšlo výborně a nutno podotknout, 
že v tomto trendu jsme pokračovali 
i v dalších závodech.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Červa 
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HASIČI NA ZÁJEZDU 
 

V sobotu 20. června se autobus obsazený členy SDH Hrobice, jejich 
rodinnými příslušníky a příznivci vydal na zájezd směrem na Severní 
Moravu. Bylo chladné a deštivé ráno, ale to nevadilo, protože nás čekala 
nejdříve návštěva Technického muzea 
Tatra v Kopřivnici, na kterou se těšily 
především děti a pánové motoristi. 
Počátky vzniku muzea se datují do roku 
1947 a postupným rozšiřováním zde 
vznikla nejucelenější sbírka vozidel 
značky Tatra. Je zde vystaveno na 60 
osobních a nákladních automobilů, 
podvozky, motory, modely, trofeje, 

dobové fotografie a různé rarity. Velkému zájmu se těšil hned na počátku vystavený 
„kočár bez koní“, který se zrodil roku 1897. Byl to první automobil v tehdejším 
Rakousko - Uhersku a dostal jméno President. Našemu zájmu neunikl ani prototyp 
motorových saní a snad všichni obdivovali nákladní vozy od těch nejstarších, 
až po tatrovky, které se účastnily známé rally Paříž - Dakar. Většina z nás navštívila 
i Expozici Emila a Dany Zátopkových. Právě tomuto nejslavnějšímu českému 
sportovci, několikanásobnému olympijskému vítězi, a také českému olympionikovi 

století Emilu Zátopkovi a jeho ženě Daně, je v prostorách 
Technického muzea věnována rozšířená expozice, která byla 
slavnostně, za účasti Dany Zátopkové, otevřena 17. září 2005. 
Velmi moderně pojatá expozice nabízí kromě informací 
o sportovních úspěších manželů Zátopkových i autentické 
fotografie, medaile, trofeje, plakety, upomínkové předměty, 
Zátopkovu reprezentační bundu nebo startovní číslo z le-
gendárních OH v Londýně a také různé osobní věci manželů 
Zátopkových. Po prohlídce muzea jsme odjeli do Lipníka 
nad Bečvou, prohlédli si město a dopřáli si vydatný oběd, neboť nás čekal Hrad Helfštýn, který je 
od Lipníka nad Bečvou vzdálen pouhé 4 km. Zřícenina hradu Helfštýna patří k nejrozsáhlejším 

stavbám tohoto druhu v Evropě a je o ni velmi dobře postaráno. Hrad je postupně rekonstruován, je významným místem, 
bývají zde různé kulturní akce, hlavně je proslaven setkáváním kovářů. Mezinárodní setkání uměleckých kovářů 
Hefaiston 2009 navštívilo letos 500 uměleckých kovářů. Jejich výtvory tvoří stálou expozici, lze je při prohlídce vidět 
všude, hlavně na nádvořích a také v suterénních místnostech. V odpoledních hodinách jsme zhlédli na nádvoří hradu 
divadelní představení a ukázky středověkého mučení předvedeného na jedné účastnici zájezdu. I přes nepřízeň počasí 
jsme všichni odjížděli k domovu spokojeni a plni zážitků.  
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trenér 



Okrsková  soutěž  Březová 30.5. 
muži "B" 1. místo,  muži "A"  2. místo,  ženy  1. místo 

Pohárová  soutěž   Provodov  18.7. 
muži  3. místo,  ženy  3. místo 

Pohárová  soutěž  Veselá 25.7. 
muži "B" 1. místo, muži "A" 3. místo,  ženy 1. místo 

Pohárová  soutěž  Kašava - noční 
muži  7. místo, ženy  3. místo 

Pohárová  soutěž  Hrobice 8.8. 
muži "B" 2. místo,  muži "A" 3. místo,  ženy  4. místo, st. žáci  2. místo 

Pohárová  soutěž  Březová - st. Páni 
muži 3. místo 

Pohárová  soutěž  Neubuz 5.9. 
muži "A" 10. místo,  muži "B" 6. místo,  ženy "A" 2. místo,  ženy "B" 6.místo 

 

 
 

SEZÓNA 2009 
 

Letos jsme se zúčastnili celkem 
devíti soutěží a získali jsme 14 pohárů, 
což je zatím nejvíc v naší historii. Více 
se dočtete na www stránkách našeho 
sboru.  

Sportovní sezóna je za námi, blíží 
se doba bilancování, a proto se sejdeme 
při ukončení sportovní sezóny 17. října 
v Hostinci u Gajdošíků, kde rozebereme 
u videa soutěže, kterých jsme se účast-
nili, samozřejmě všichni hasiči jsou 
srdečně zváni.  
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Červa 



MUŽI    
číslo družstvo čas 1. kolo čas 2. kolo umístění 
13 Lhotsko 18,62 26,19 1 
3 Hrobice B 20,87 18,91 2 
1 Hrobice A 20,86 20,34 3 

16 Želechovice - Paseky 21,16 21,11 4 
2 Pohořelice 23,22 21,55 5 

15 Ostrata 32,24 22,28 6 
4 Neubuz 31,55 22,49 7 

14 Veselá 31,32 23,05 8 
9 Hrobice u Pardubic 28,14 24,76 9 

 
ŽENY    
číslo družstvo čas 1. kolo čas 2. kolo umístění 

8 Pohořelice 25,31 36,49 1 
6 Prštné 25,87 26,63 2 
7 Hrobice u Pardubic   26,34 N 3 
5 Hrobice 28,12 26,63 4 

10 Všemina 27,75 29,30 5 
12 Veselá 30,90 44,53 6 
11 Neubuz 32,89 32,43 7 

STARŠÍ ŽÁCI    
číslo družstvo čas 1. kolo čas 2. kolo umístění 

2 Všemina 36.59 19,09 1 
1 Hrobice N 36,30 2 

 

 

POHÁROVÁ SOUTĚŽ 2009 

Letošní pohárová soutěž neprobíhala v tradičním 
termínu, ale posunula se kvůli motoristické soutěži 
až na začátek měsíce srpna. O to z větší netrpělivostí jsme 
očekávali druhý srpnový víkend, protože jedním z účastníků 
bylo nahlášeno družstvo žen z Pardubického kraje – z obce 
HROBICE. I přes drobný problém s autobusem přijeli naši 
hosté včas a dokonce se dvěma družstvy, jejichž mužská 
část se nenechala zahanbit a přijela taktéž zápolit k nám 
na Dubíček. 

Na Dubíčku se sešlo celkem 18 družstev a tak vedení 
soutěže správně rozhodlo o dvoukolovém klání. Jako první 
se představili starší žáci. Bohužel v letošním roce pouze dvě 
družstva, a tak pohár získala obě, jenže to naše ten menší. 
Hrobičané od Pardubic přivezli putovní pohár, o který budou 
každoročně bojovat naše a jejich ženy. V tomto mini souboji 
byly mírnými favoritkami naše ženy, ale ambiciózní 
družstvo od Kunětické hory dokázalo své kvality, a tak si 
putovní pohár odvezlo spolu s pohárem za třetí místo zpět 
domů – blahopřejeme. Soutěž mužů probíhala v podobném 
duchu a o umístění rozhodovaly mnohokrát pouze desetiny 

vteřiny. Obě naše družstva mužů se představila ve velmi dobré formě 
a jejich bojovný výkon je vynesl na přední místa, o čem se můžete 
přesvědčit v přiložených tabulkách. Celá soutěž se nesla v duchu 
zápolení na ostří nože. Zároveň ale nevymizela dobrá nálada 
a sportovní duch. Po skončení se naši hosté řádně vykoupali v hasičské 

kádi a za chvíli na to vyrostlo na zahradě u Gajdošíků malé stanové městečko. Po krátkém odpočinku se naši hosté 
odebrali znovu na Dubíček, kde probíhala taneční zábava, kterou pořádal náš sbor. V neděli ráno jsme se s nimi rozloučili 
a poděkovali za milou návštěvu. Jejich dětská část se již těšila na prohlídku ZOO Lešná, a tak jsme je nechtěli zdržovat. 
Těšíme se za rok na viděnou.  
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OCHOTNICKÉ DIVADLO VOCHOTNICKÉ DIVADLO VOCHOTNICKÉ DIVADLO VOCHOTNICKÉ DIVADLO V HROBICÍCH HROBICÍCH HROBICÍCH HROBICÍCH    
     

V době, kdy v domácnostech nebyly rozšířeny televizní, ba ani rozhlasové přijímače se mládež chtěla bavit 
i bez těchto sdělovacích médií. A tak se ve 20. letech minulého století sešli mladí lidé z naší obce a založili spolek 
divadelních ochotníků – ogaři a cérky si dali jméno Omladina. Tento soubor dokázal zahrát i obtížné divadelní hry a byl 
v naší obci velmi oblíben. Režisérem souboru byl pan JUDr. Josef Gregr. V období 2. světové války byla činnost 
divadelního souboru z rozkazu německých okupantů zastavena. 

V roce 1954 padl návrh na schůzi hasičů na znovuobnovení divadelního souboru v naší obci. Návrh byl realizován 
a již v závěru téhož roku se započalo se zkouškami. Režisérkou byla obětavá paní Emílie Holíková a režijním poradcem 
se stal pan Zdeněk Holík – hrobický rodák, řídící učitel ve Velíkové. Prvním představením znovuzrozeného souboru byla 
Maryša. Představení se stalo velkou událostí pro celou naši obec. I když se Maryša hrála dvakrát, pokaždé bylo 
vyprodáno do posledního místa a zájemci, na které se nedostalo, dokonce nahlíželi z prostoru hostince přes vchodové 
dveře do sálu. Stejně velkému zájmu se těšila i ostatní představení divadelního souboru. Kromě Maryši sehrál soubor 
Lucernu, Pasekáře, Její pastorkyňu, Nikdy a jiné divadelní hry. Na okresní přehlídce ve Zlíně se soubor s hrou Její 
pastorkyňa umístil na druhém místě. Také se hrály pohádky pro děti, například Čertův švagr. Hrobický divadelní soubor 
hrával představení i v okolních obcích – Kašavě, Podkopné Lhotě, Trnavě, Ostratě, Březové a Hvozdné. Pouze Slušovice 
neumožnily našemu souboru vystupovat, zřejmě z obavy před konkurencí. 

Připomeňme si jména některých aktérů hrobického divadelního souboru, kteří se nejvíce angažovali: Zdeněk 
Nesrsta st., Josef Krčma, Josef Gajdošík (č. 65), Stanislav Holík ml., Josef Horák, Zdeněk Kužela, Cyril Vinklárek, 
Jan Šimek, Josef Březík, Josef Slováček, Eduard Antolák, František Červenka st., František Čuřík, Irena Holíková, 
Marta Ševcová, Jarmila Nesrstová, Anna Řezníková, Jarmila Antoláková, Josefa Čuříková, Ludmila Gregrová, 
Štěpánka Čuříková, Irena Červenková, Josef Košárek, Stanislav Pempuš, Věra Čuříková a další. Jevištní kulisy maloval 

pan Nehoda ze Zlína, sestavení kulis a výrobu dalších pomůcek ze dřeva realizovali Pavel Prda a Josef Kužela. 
Na zkouškách se stávaly různé příhody. Například jsme byli odposloucháváni, jestli se nedomlouváme na nějaké 

protistátní činnosti. Před zkouškou jsme museli prohledat okolí hostince a zvědy tak přimět k útěku. V zimním období 
nechtěl tehdejší nájemce hostince v sále zatopit, a tak aby nebylo hercům při zkouškách zima, nosil své vlastní dříví pan 
Karel Slováček (tehdejší starosta hasičů) a před zkouškou vždy zatopil. Při zkoušení hry Lucerna se stala vážná nehoda. 
Kouzelnou lípu chtělo panstvo porazit a osazenstvo mlýna a vesnice ji bránilo. Mlynář se tak razantně oháněl sekerou, 
že nedaleko stojícího učitelského mládence sekl do hlavy. Sekera sice byla dřevěná, avšak jeviště bylo plné krve 
a zkouška musela být odložena. 

Na konci 60. let minulého století již bylo v každé domácnosti rádio a také se rozmáhala televize. V důsledku toho 
upadal zájem o divadlo a soubor ukončil svoji činnost. Kulisy byly uloženy do stodoly, kde se rozpadaly a nakonec byly 
spáleny. To byl konec ochotnického divadelnictví v Hrobicích.  
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NA NÁVŠTĚVĚNA NÁVŠTĚVĚNA NÁVŠTĚVĚNA NÁVŠTĚVĚ    
„JSOU JEN DVOJE HROBICE V NAŠÍ REPUBLICE“ 

 

Za týden po pohárové soutěži, jsme se i my 
vydali oplatit návštěvu Hrobičanům z Pardubického 
kraje. V sobotu ráno 15. srpna vyrazila skupina našich 
občanů navštívit Hrobice u Pardubic při příležitosti 
festivalu „Hrohule“ – Hrobické hudební léto. 
Po krátké zastávce v motorestu Studená Loučka 
(„mohelničák“), jsme krátce před polednem dorazili 
k obecnímu úřadu v Hrobicích. Byli jsme srdečně 
přivítání nejen paní starostkou Dášou Pleskotovou ale 
všemi, kteří připravovali večerní program. Přivítání 
se odehrálo po našem valašském způsobu slivovicí. 
Nezapomněli nás poctít vydatným obědem a po krát-
kém odpočinku vyplněným družnými rozhovory 
s místními usedlíky jsme se vydali na prohlídku jejich 
obce. Nejprve nás paní starostka zavedla k penzionu 
Parkur, kde jsme si prohlédli okolí penzionu 
i ustájené koně, dále jsme pokračovali uličkami pěkně 
upravené vesnice zpět na zahradu obecního úřadu. 
Někteří z nás zavítali k soukromým voliérám místního občana, kde se mohli 
pokochat velkým množstvím exotického ptactva. Využili jsme krásného 
počasí a vydali se do zákoutí řeky Labe a cestou sledovali dominantu zdejšího 
kraje, Kunětickou horu. To se však již schylovalo k hlavnímu programu dne, 
Hrohulím. Vstupným pro občany Hrobic bylo 50 Kč nebo talíř buchet 
(koláčů), ukázat své umění chtěla mnohá hospodyňka, a tak se na stolech 
objevilo množství rozličného pečiva. Brzy po šestnácté hodině byla dána 
možnost každému, kdo chtěl předvést své umění. Obdivovali jsme se jak 
nejstaršímu účastníku panu Brandejsovi, tak i těm nejmladším pětiletým 
holčičkám. Celý večer nám k tanci i poslechu vyhrávala country skupina 
„Andílci“. Nejen milovníkům vážné hudby se líbilo vystoupení koncertního 
mistra houslisty Petra Zdvihala, kterého na klávesy doprovázela jeho 
manželka. Po celý večer jsme mohli ochutnávat z bohatě prostřených stolů 
vepřovými výrobky, slanými i sladkými pochutinami. Kdo měl žízeň nebo 
chuť na kávu, rádi ho v prostorách hasičské zbrojnice obsloužili členové 
jejich sboru. V pozdních nočních hodinách jsme se jen neradi odebrali 
do Pardubic uložit k spánku. Ráno nás opět přivítali bohatou snídaní, a tak 
z Hrobic nikdo neodjížděl s prázdným žaludkem. 

Nezbývá než poděkovat za příjemně strávený víkend a pohostinnost 
občanů, hasičů a hlavně paní starostky. Těšíme se na shledanou příště u nás.  
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VÍKEND PLNÝ POHYBU AVÍKEND PLNÝ POHYBU AVÍKEND PLNÝ POHYBU AVÍKEND PLNÝ POHYBU A RADOSTI RADOSTI RADOSTI RADOSTI    
Ve dnech 11. až 13. září se již podruhé 

uskutečnil víkend pro rodiče a děti na horském hotelu 
Jelenovská. Hotel se nachází na území chráněné 
krajinné oblasti Bílé Karpaty v nadmořské výšce 
640 m n.m., jen 5 km od Valašských Klobouků.  

První myšlenka vznikla v polovině loňského 
roku, kdy jsem pozvala své kamarádky na kafíčko 
a samozřejmě i nějaký ten zákusek do cukrárny. 
Povídaly jsme si o cvičení, které už několik let 
pořádám, a nápad byl na světě. Původně nás mělo jet 
asi 8 s tím, že většina z nás by nejela bez dětí. Místo 
kam by se jelo, jsme vybraly téměř hned, protože hotel, 
který nás napadl jako první, splňoval naše požadavky 
(sál na cvičení, sportoviště a také venkovní i krytý 
bazén). 

Během měsíce se k nám přidali další lidé 
z Hrobic a okolních obcí. Na konec nás bylo přes 60. Vzhledem k velkému úspěchu a spokojenosti se začalo 
s plánováním druhého ročníku. Z 60 lidí bylo rázem přihlášeno včetně dětí 93 zájemců. Tak velký počet účastníků musel 

být rozdělen na dva samostatné víkendy, první pro rodiče s dětmi a druhý 
zaměřený pouze na cvičení pro dospělé, za účasti další lektorky 
Evy Urbanové, která s sebou přivezla nové směry ve cvičení jako je např. 
CHi-TONING a PORT DE BRAS.  

Na jednoho člověka by to bylo opravdu velké sousto, proto patří mé 
poděkování všem, kdo mi pomáhali s organizací této akce. Velké díky 
bych chtěla vyslovit Marcele Vinklárkové, která se nepochybně nejvíc 
věnovala všem dětem. Mimo her a vycházek provázela děti i maškarní 
diskotékou. V loňském roce jako královna Koloběžka a letos jako 
Karkulka. 

Zahájení proběhlo v pátek odpoledním cvičením a po večeři jsme 
se sešli ve společenské místnosti, kde si děti hrály, malovaly společně 
na několikametrový papír a některé oplétaly společně s rodiči krabičky 

z papíru. Náš velký obdiv si zaslouží v tomto směru Gabča Kytlicová, 
za její nápaditost, zručnost a také trpělivost nás naučit krásné výrobky 
nejen z papíru. Ve volném čase ještě zdobila nehty nejen maminkám, 
ale i holčičkám. Moc mě těší, že se zapojili i tatínci, kteří se nenechali 
zahanbit a upletli kromě krabiček například i pomlázku.  

V sobotu jsme se probouzeli opět cvičením. V odpoledních hodinách 
se konala vycházka do lesa, kde děti vyrobily spoustu domečků pro skřítky 
ze šišek, kapradí, větviček, kamínků a listí. Potom všichni dostali sladkou 
odměnu. Po návratu si namalovali na trička obrázky pomocí foukacích 
barev a fixů. Jen jsme vydechli, umyli se od barviček a už se opět cvičilo. 
Nejvíc však byl všemi očekávaný maškarní večer, kde se tancovalo, 
zpívalo a děti opět mohly ukázat svou představivost výrobou smajlíků 
z toustového chleba, marmelády, lentilek a dalších dobrot. Diskotéka se neobešla stejně jako v loňském roce bez kankánu 
maminek, kterým zase za odměnu tleskali nejen tatínci. Nádherný den se zakončil dětským šampaňským. 

Přes nastupující únavu jsme nedělní ráno přivítali zase cvičením a nastal čas balení a loučení. Po obědě si někteří 
skočili naposled do krytého bazénu, jiní poseděli na terase 
při kávě a děti se loučily s živým krokodýlem v teráriu 
hotelové kavárny.  

Za sebe jsem moc ráda, že se sešla dobrá parta lidí, 
kteří se rádi baví, hýbou a jsou tak příkladem pro svoje 
děti. Nejkrásnější odměnou za přípravu celého víkendu 
a starosti s tímto spojené, jsou úsměvy a štěstí v očích 
všech dětí, které se už nyní těší na příští rok. Moje přání 
je zorganizovat a uskutečnit další takové pobyty a věřím, 
že budou při nejmenším takto úspěšné.  
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VÁŽENÍ SPOLUOBČANÉ 
 

Aniž bychom se nadáli, letní měsíce jsou pryč a blíží se studené 
zimní období, s ním spojené problémy s očekávaným sněhem. V minu-
losti jsme byli svědky několika velkých nadílek bílé pokrývky. Údržba 
našich komunikací a jejich sjízdnost se obec snaží zajistit 
v co nejkratších termínech tak, aby mohl být provoz pokud možno 
plynulý a nedocházelo k problémům se zapadlými auty či zlomeninami na místních chodnících.  

Dbejme proto prosím zvýšené opatrnosti a ohleduplnosti v oněch dnech, neparkujme auta v místech, která ztíží 
průjezd sněžné mechanizaci, buďme trpěliví, pomáhejme si navzájem. Sníh prostě napadne a nezajímá ho kam a kdy. 
Mnohdy není ani technicky možné udržet sjízdnost a průchodnost cest a chodníků v řádu několika hodin. Buďme také 
tolerantní ke způsobu odhrnování. Není vždy možné zajistit průjezdnost dle představ každého z nás. Obrňme se trpělivostí 
a společnými silami se haldami sněhu „prohážeme“ až do dalšího léta.  
 
 
 

ORÁLNÍ VAKCINACE LIŠEK PROTI VZTEKLINĚ – PODZIM 2009 
 

Ve dnech 24. a 25. září 2009 bylo na území okresu Zlín provedeno letecké kladení návnad k orální vakcinaci 
lišek proti vzteklině.  

Návnada má rybinový zápach, velmi atraktivní pro lišky a ostatní masožravce. Vakcinační dávka je uložena 
v plastiko-aluminiové kapsli uvnitř návnady. Vzhledem k leteckému kladení vakcinačních dávek, se tyto mohou nalézat 
i na nehonebních plochách, a proto je nutné dodržet následující opatření: 
- nedotýkat se vyložených návnad, nesbírat je a ani jinak s nimi nemanipulovat, 
- v době od 24.9.2009 do 16.10.2009 při výkonu práva myslivosti používat lovecké 

psy pod kontrolou a zamezit volnému pobíhání ostatních psů v honitbách. 
Přestože vakcinační látka obsahuje nepatogenní virus neškodný pro člověka 

i zvířata, krajská veterinární správa při nahodilém styku s vakcinační dávkou uvnitř 
plastiko-aluminiového pouzdra doporučuje : 
- při kontaktu rukou s vakcinační látkou si umýt ruce důkladně mýdlem, 

případně dezinfikovat jakýmkoliv dezinfekčním prostředkem. Jinak nehrozí 
žádné nebezpečí a nejsou nutná žádná další opatření, 

- jestliže se vakcinační látka dostala do kontaktu se sliznicí nebo čerstvým 
poraněním, doporučuje se vyhledat lékařské ošetření. 

 
 
 

INFORMACE  OBECNÍHO  ÚŘADU 
 

CZECH POINT NA OBECNÍM ÚŘADĚ 
 

Během letošního léta došlo ke zpracování projektu a vyřízení dotací na zřízení počítačového pracoviště 
Czech POINT. V průběhu září byly služby spojené s tímto projektem spuštěny. Výhody jsou zřejmé – snažší 
komunikace s úřady, možnosti různých výpisů, atp.  
 

Úřady na dlani 
 

Končí doba zbytečného obcházení úřadů, hodinová čekání či zdlouhavé dojíždění. Už si nikdo nemusí brát 
dovolenou, aby si jel vyřídit výpis z katastru nemovitostí do vzdáleného města. Končí pocit beznaděje člověka před 
kolosem státní byrokracie.  

Přichází Czech POINT, nejpohodlnější způsob, jak z jediného místa komunikovat s úřady a institucemi. Czech 
POINT, neboli Český Podací Ověřovací Informační Národní Terminál, je asistovaným místem výkonu veřejné správy, 
kde každý člověk může získat všechny informace o údajích, které o něm vede stát v centrálních registrech a kde bude 
moci také učinit jakékoliv podání ke státu. Již nyní si můžete z pracovišť Czech POINT odnést ověřené výstupy 
z živnostenského a obchodního rejstříku, z katastru nemovitostí a z rejstříku trestů. Czech POINT vám ušetří čas, nervy 
i peníze. Více informací nejdete na www.czechpoint.cz. 

 
zdroj: www.czechpoint.cz 
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Ze zápisů zasedání zastupitelstva obce 
 

2/2009 - 15.5.2009 
 

K bodu 1 - ZO projednalo zprávu o hospodaření obce za rok 2008 (závěrečný účet). Celkové příjmy činily 4 571 621 Kč. Celkové 
výdaje 4 670 658 Kč. Obec hospodařila se schodkem, který byl krytý z přebytku minulých období.  
ZO projednalo výsledek hospodaření u příspěvkové organizace (MŠ Hrobice). Celkové výnosy činily 1 577 209 Kč. Celkové 
náklady 1 561 548 Kč. Výsledek hospodaření činil 15 661 Kč. ZO projednalo žádost o schválení rozdělení hospodářského 
výsledku MŠ Hrobice. Usnesení č.1/2/2009 - ZO jednomyslně schválilo závěrečný účet s celoročním hospodařením za rok 2008 
bez výhrad. ZO jednomyslně schválilo rozdělení hospodářského výsledku MŠ Hrobice. Hospodářský výsledek 15 661 Kč bude 
zaúčtován do rezervního fondu. 
 

K bodu 2 - ZO projednalo „Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Obce Hrobice za rok 2008 č.321/2009/KŘ. Kontrolu 
hospodaření provedla pracovnice Krajského úřadu Zlín p. Ostrožíková. Usnesení č.2/2/2009 - ZO jednomyslně schválilo „Zprávu 
o výsledku přezkoumání hospodaření Obce Hrobice“ za rok 2008 č. 321/2009/KŘ. 
 

K bodu 3 - ZO projednalo žádost  o odprodej obecního pozemku parc. č. 826/1 (záměr). Usnesení č.3/2/2009 - ZO schválilo 
(7 členů ZO pro, 1 člen ZO se zdržel hlasování) záměr odprodat obecní pozemek parc. č.826/1. Po vypracování znaleckého 
posudku budou podmínky prodeje projednány na příštím zasedání. 
 

K bodu 4 - Starosta obce informoval ZO, jak pokračuje převod pozemku v areálu „Dubíček“ z Úřadu pro zastupování státu 
ve věcech majetkových (ÚZSVM) na Obec Hrobice. Řekl, že na základě našich připomínek týkajících se stanovené kupní ceny 
bylo provedeno ještě jednou místní šetření, kterého se mj. zúčastnil pracovník cenového odboru ÚP Brno, a to za účelem 
zohlednění okolností a konkrétních specifik předmětu převodu. ÚZSVM snížil cenu pozemku z částky 420 tis. Kč na částku 300 
tis. Kč. K této kupní ceně chtějí ještě připočítat částku za bezesmluvní užívání ve výši 5 Kč/m2/rok od 17.11.2007, kdy byla 
ukončena výpůjčka mezi „Úřadem“ a ČZS ZO Hrobice. Toto nám ovšem z Úřadu nikdo neoznámil, ale částku za užívání po nás 
chtějí zpětně, i když s námi nebyla uzavřená žádná smlouva. Dále nám bylo oznámeno, že bezúplatně lze převést nemovitost 
pouze ve veřejném zájmu. Obec Hrobice si nechala vypracovat znalecký posudek, který pozemky areálu ocenil na 270 tis. Kč. 
Starosta obce chce oslovit právníka Městského úřadu Vizovice, aby nám s vyřešením tohoto převodu pomohl. Usnesení 
č.4/2/2009 - ZO jednomyslně schválilo, aby starosta obce požádal o pomoc v tomto převodu právníka z Městského úřadu Vizovic. 
ZO doporučilo starostovi, aby poslal dopis na ÚZSVM a přiložil k němu náš znalecký posudek, který je na 270 tis. Kč. V dopise 
by uvedl, že obec má zájem tento pozemek odkoupit, ale nesouhlasí s platbou za bezesmluvní užívání ve výši 5 Kč /m2/rok. 
 

K bodu 5 - ZO projednalo žádost o pronájem obecních prostor za účelem provozování kadeřnických a masérských služeb 
občanům. Usnesení č.5/2/2009 - ZO jednomyslně schválilo, aby starosta oslovil projekční kancelář, která by vypracovala projekt 
využití půdních prostor budov obecního úřadu a mateřské školy, ve kterých by pak mohly být nejen služby pro občany, ale také 
sociální bydlení.  
 

K bodu 6 - ZO projednalo petici Obecnímu úřadu Hrobice pro zřízení přechodu pro chodce nebo jiné zpomalovací 
či upozorňovací označení v místě autobusové zastávky v obci Hrobice. Usnesení č.6/2/2009 - ZO jednomyslně schválilo, 
aby starosta obce svolal jednání, na které by byli pozváni zástupci Dopravního inspektorátu Policie ČR, Odboru dopravy MěÚ 
Vizovice a ŘSZK. Výsledkem jednání by bylo zjistit možná opatření pro zvýšení bezpečnosti chodců v centru obce. 
 

K bodu 7 - a) ZO projednalo nabídku  Města Otrokovice na odkoupení  lesních pozemků  parc.č.740/31 (16 178 m2 ) v k.ú. 
Hrobice. Usnesení 7a/2/2009 - ZO jednomyslně schválilo odkoupení lesních pozemků parc.č.740/31 ( 16 178 m2 ) v k.ú. Hrobice 
od Města Otrokovice za smluvní cenu 121 tis. Kč. 

c) ZO projednalo možnost vykoupení zbývajících zaasfaltovaných pozemků pod místními komunikacemi kolem Točny. 
e) Předseda kontrolního výboru Rudolf Halaška přečetl zprávu z kontroly ze dne 8.4.2009. 

 

3/2009 - 1.7.2009 
 

K bodu 1 - ZO projednalo odprodej obecního pozemku parc. č. 826/1 a projednalo výši kupní ceny za 1/m2. Usnesení č.1/3/2009 
- ZO schválilo odprodej obecního pozemku  parc. č. 826/1 za kupní cenu 10 Kč/m2. 6 členů ZO hlasovalo pro kupní cenu 10 
Kč/m2. 1 člen ZO se zdržel hlasování. 2 členové ZO hlasovali pro kupní cenu 12 Kč/m2. 
 

K bodu 2 - Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se strategickým plánem Místní akční skupiny Vizovicko a Slušovicko 
a se strategickým plánem Leader, určilo zástupce obce MAS a projednalo její působnost v katastru Obce Hrobice. Usnesení 
č.2/3/2009 - ZO jednomyslně schválilo: 1. Strategický plán Místní akční skupiny Vizovicko a Slušovicko na období 2007 – 2013 
a strategický plán Leader MAS Vizovicko a Slušovicko. 
 

K bodu 3 - ZO projednalo bezúplatný převod pozemků pod chodníky u silnice č.III/4916 ze Zlínského kraje na Obec Hrobice. Při 
geometrickém zaměření vznikly nové parcely a majetkoprávní oddělení ZK si vyžaduje, aby byly jednotlivě vyjmenovány. 
Usnesení č.3/3/2009 - ZO jednomyslně schválilo bezúplatný převod pozemků pod chodníky u silnice č.III/4916 (parc. č.290/1 
v k.ú. Hrobice na Moravě). Jedná se o parcely, které vznikly oddělením z parc.č.290/1: parc. č. 290/3 - 145 m2 , č. 290/4 - 66  m2 , 
č. 290/5 - 140 m2 , č. 290/6 - 245 m2 , č. 290/7 - 68  m2 , č. 290/8 - 45  m2 , č. 290/9 - 152 m2 , č. 290/10 - 43 m2 , č. 290/11 -  28 
m2 , č. 290/12 - 18 m2 , č. 290/13 -102  m2 , č. 290/14 - 29  m2. 

pokračování na další straně 
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Ze zápisů zasedání zastupitelstva obce 
 
 
 

K bodu 4 - Starosta obce oznámil ZO, že Zlínský kraj se chce zbavit v naší obci domu čp.131 (chráněné bydlení – Okál), parc. 
č. 341 – zastavěná plocha a nádvoří (117 m2) a okolní zahrady  parc.č.342 (653 m2). Usnesení č.4/3/2009 - ZO jednomyslně 
schválilo, aby Obec Hrobice požádala  Zlínský kraj, že má zájem odkoupit dům čp. 131 (parc.č 341), který by mohl být využíván 
na sociální bydlení,  služby v obci (kadeřnictví, masáže atd.) a zahradu parc.č.342.  
 

K bodu 5 - a) ZO projednalo uzavření smlouvy o spolupráci při zabezpečování veřejného pořádku mezi Policií  Fryšták a Obcí 
Hrobice. Usnesení č.5a/3/2009 - ZO jednomyslně schválilo smlouvu o spolupráci při zabezpečování veřejného pořádku mezi 
Policií Fryšták a Obcí Hrobice. 

b) ZO projednalo 2. úpravu rozpočtu v roce 2009. Usnesení č.5b/3/2009 - ZO jednomyslně schválilo 2.úpravu rozpočtu 
v roce 2009 (viz příloha zápisu).  

c) ZO projednalo návrh p. Milana Štefky, aby se zastupitelům oznámil termín příštího zasedání ještě dříve než je stanoveno 
v jednacím řádu obce. Usnesení 5c/3/2009 - ZO schválilo, aby se termín zasedání oznamoval zastupitelům minimálně 10 dnů 
předem. 7 hlasů ZO pro a 2 hlasy ZO proti.    

d) Ostatní záležitosti: - přechod pro chodce či jiné zpomalovací označení v centru obce: Policie ČR – Dopravní  inspektorát 
bude s obcí jednat až v tom případě, kdy  obec bude mít zpracovaný projekt. Obec pověřila firmu- Dopravní značení Mana s.r.o., 
aby vypracovala projekt. - Ořezat stromy u domu čp. 9, které zasahují do chodníku: Starosta vyzve pana Pekaře (majitele domu 
čp. 9) k odstranění. -  Chátrající zídky u hlavní silnice: Starosta osloví stavební firmu, která se zabývá opravami poničených zídek 
a zjistí možnosti. - Parkoviště u MŠ: Z důvodu poničení plotu při zimní údržbě a problémům s příjezdem k domu pana Nevřaly, 
dojde k rozšíření komunikace. - Zvýšení rozpočtu MŠ: Zatím je dostačující, v případě nutnosti se projedná na některém  budoucím 
zasedání. 

 
4/2009 - 21.9.2009  
 

K bodu 1 - ZO projednalo žádost manželů Blanky a Romana Martiniskových, Hrobice 96 o odkoupení obecních pozemků 
(parc.č.135 a136). Usnesení č.1(4/2009 - ZO jednomyslně schválilo záměr odprodeje obecních pozemků (parc.č.135 a136) 
manželům Blance a Romanu Martiniskovým. Po vypracování znaleckého posudku budou podmínky prodeje projednány 
na příštím zasedání. 
 

K bodu 2 - Starosta obce předložil nabídku  firmy „Radim Mana- Dopravní značení“, která vypracovala návrh dopravního 
značení pro zvýšení bezpečnosti provozu v naší obci. Usnesení č.2/4/2009 - ZO jednomyslně schválilo: 1. Instalování nového 
dopravního značení v naší obci, které provede akreditovaná firma „Radim Mana – Dopravní značení“. 2. Bezúplatné zapůjčení 
radaru pro měření rychlosti vozidel od firmy  EMPESORT s.r.o. Valašské Meziříčí na l měsíc. 
 

K bodu 3 - Starosta obce seznámil ZO s návrhem paní Ivy Macíkové na upravení a omezení veřejného přístupu na účelové 
komunikaci na pozemku parc.č.393/2. Usnesení č.3/4/2009 - ZO jednomyslně schválilo, že nesouhlasí s uzavřením účelové 
komunikace na parc. č. 393/2 a trvá na odstranění kovové  překážky umístěné uprostřed této komunikace. 
 

K bodu 4 - ZO projednalo nabídku firmy „GEOMETRA  OPAVA, spol.s r.o.“ na vypracování nového pasportu místních 
komunikací  v obci Hrobice (původní pasport místních komunikací v obci byl zpracován v roce 1975). Usnesení č.4/4/2009 - ZO 
jednomyslně schválilo nabídku firmy „GEOMETRA  OPAVA, spol. s r.o.“ na vypracování nového pasportu místních komunikací 
v obci Hrobice, včetně pasportního SW (modul MISYS Pasport komunikací). 
 

K bodu 5 - ZO projednalo  3.úpravu rozpočtu v roce 2009. Usnesení 5/4/2009 - ZO jednomyslně schválilo 3. úpravu rozpočtu 
v roce 2009 (viz příloha zápisu). 
 

K bodu 6 - a) Starosta obce seznámil ZO s bezúplatným převodem pozemků pod chodníky u hlavní silnice ze Zlínského kraje 
na Obec Hrobice. Záměr převodu byl schválen RZK dne 24.8.2009. ZO vzalo na vědomí. 

b) Starosta obce informoval, že  ZZK na svém 7. zasedání dne 16.9.2009 schválilo záměr převodu nemovitostí včetně 
veškerých součástí a příslušenství v naší obci (dům Okál čp.131). ZO vzalo na vědomí. 

c) Starosta obce seznámil ZO s dopisem odeslaným Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, který žádá 
po Obci Hrobice  zdůvodnění a prokázání veřejného  zájmu, který by  byl dostačující k bezúplatnému převodu pozemků areálu 
na Dubíčku (parc.č. 716/1  a 716/2 v k.ú. Hrobice na Moravě). ZO vzalo na vědomí. 

d) ZO projednalo opravu koupelny v obecním bytě v 1.patře. Usnesení č.6d/4/2009 - ZO jednomyslně schválilo opravu 
koupelny  a WC v obecním bytě v 1.patře. 

e) ZO projednalo  nový návrh  smlouvy mezi Obcí Hrobice a  firmou MAMIAN, Hrobice 51 o pronájmu obecních 
pozemků. Usnesení č.6e/4/2009 - ZO jednomyslně schválilo smlouvu mezi Obcí Hrobice a firmou  MAMIAN o pronájmu 
obecních pozemků za cenu 1 000 Kč/ha/rok. 

f) Pan Milan Štefka upozornil na nesoulad provedených prací u místního víceúčelového hřiště a rozhodnutí zastupitelstva 
ze dne 1.7.2009 (bod 5d – ostatní záležitosti). ZO vzalo na vědomí. 
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Připravované akce  
  17. října – SDH ukončení sportovní sezóny – Hostinec u Gajdošíků     5. prosince – Mikulášská diskotéka 
  12. prosince – SDH Výroční valná hromada – Hostinec u Gajdošíků 

Upozornění: Kdo nechce být uváděn ve společenské rubrice, nahlaste svůj nesouhlas na obecním úřadě. 
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Občané nově přihlášeni k trvalému pobytu 
 

Hubáček Ondřej                              č.p. 27 
Hubáčková Michaela                         č.p. 27 
 

Naši jubilanti srpen - prosinec 2009 
 

Buček Alois                                96 let 
Slováčková Marie                     85 let 
Javořík Stanislav                       80 let 
Prachař Jaroslav                        75 let  
Holík Jiří                                   75 let 
Fišer Eduard                             70 let 
Kovaříková Marie                     70 let 
Kráčalík Josef                           70 let 
Maršálková Jarmila                   65 let 
Holíková Dana                          65 let 
Křen Miroslav                           65 let 
Chval Petr ing.                          60 let 
 
 
 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme 
 

Narození 
 

Martin Slováček                         č.p. 104 
Lucie Martinisková                    č.p. 96 
 

Občané odhlášeni z trvalého pobytu 
 

Škubica David                             č.p. 83 
 

Janůvky – foto z alba Zdeňka Kužely 

Úmrtí 
 

Valová Františka   č.p. 136 
Nováková Marie   č.p. 136 
 

Čest jejích památce 
 


